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Incheiat astazi 03.02.2012 orele 1200, cu ocazia sedintei extraordinare 
a Consiliului Local al municipiului Rm. Sarat. 

Astazi, data de mai sus, prin Dispozitia nr.357/27.01.2012 a primarului 
municipiului Rm. Sarat, a fost convocata sedinta extraordinara a Consiliului 
Local al municipiului Rm. Sarat. 

La lucrarile sedintei ordinare au fost prezenti 17 consilieri locali, din 
totalul celor 19 consilieri din componenta Consiliului Local. Lipsesc dl consilier 
Horjea si dl consilier Iuga. 
 La sedinta, participa, fara drept de vot, dl. Viorel Holban, primarul 
municipiului Rm. Sarat si d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului. 
 De asemenea, mai participa in calitate de invitati d-na Vagyas Davidoiu 
Manuela - director Administratie Publica Locala, dl.Fortu Macovei - director 
economic, d-ra Horohai Georgiana – consilier juridic, directorii institutiilor 
subordonate si reprezentanti mass – media locala. 
 Proiectul ordinii de zi al sedintei de lucru ordinare a fost adus la 
cunostinta publica in termen legal de catre secretarul municipiului, prin 
intermediul presei locale si al paginii de internet si cuprinde urmatoarele 
proiecte de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind modificarea Planului de ocupare a functiilor 
publice al aparatului de specialitate al primarului municipiului Rm. Sarat 
pentru anul 2012 
2. Proiect de hotarare privind modificarea Planului de ocupare a functiilor 
publice al Politiei Locale Rm. Sarat pentru anul 2012 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Municipiului Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Primariei Municipiului Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 
5. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Rm. Sarat 
6. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Serviciului Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor Rm. 
Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Serviciului Public Comunitar de Evidenta a Persoanelor 
Rm. Sarat 
8. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Spitalului Municipal Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 
9. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Spitalului Municipal Rm. Sarat 
10. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Politiei Locale Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 
11. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Politiei Locale Rm. Sarat 
12. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Serviciul Public de Asistenta Sociala Rm. Sarat pe Sectiuni de 
Dezvoltare si Functionare 



13. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Serviciului Public de Asistenta Sociala Rm. Sarat 
14. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Bibliotecii Municipale Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 
15. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Bibliotecii Municipale Rm. Sarat 
16. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Casei de Cultura « Florica Cristoforeanu » Rm. Sarat pe Sectiuni 
de Dezvoltare si Functionare 
17. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Casei Municipale de Cultura “Florica Cristoforeanu” Rm. 
Sarat 
18. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al SC ACVATERM SA Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 
19. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale SC ACVATERM SA Rm. Sarat 
20. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Administratiei Domeniului Public Rm. Sarat pe Sectiuni de 
Dezvoltare si Functionare 
21. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Administratiei Domeniului Public Rm. Sarat 
22. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Clubului Sportiv Municipal Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 
23. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale Clubului Sportiv Municipal Rm. Sarat 
24. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Muzeului Municipal Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 
25. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii  
pentru anul 2012  ale Muzeului Municipal Rm. Sarat 
26. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al Institutiei de Interes Public « Piete, Targuri si Oboare » Rm. Sarat 
pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 
27. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii  
pentru anul 2012  ale Institutiei de Interes Public Piete, Targuri si Oboare Rm. 
Sarat 
28. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 al SC Transport Urban de Calatori SA Rm. Sarat pe Sectiuni de 
Dezvoltare si Functionare 
29. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei si a statului de functii 
pentru anul 2012  ale SC Transport Urban de Calatori SA Rm. Sarat 
30. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri si cheltuieli pe 
anul 2012 pentru unitatile de invatamant preuniversitar de stat din Municipiul 
Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 
31. Proiect de hotarare privind acordul Consiliului Local al Municipiului Rm. 
Sarat in calitate de actionar unic al SC ACVATERM SA Rm. Sarat cu privire la 
efectuarea unui schimb de imobile intre SC ACVATERM SA Rm. Sarat si SC 
COMPANIA DE APA SA Buzau 
 Ordinea de zi a fost suplimentata cu urmatorul proiect de hotarare: 
1. Proiect de hotarare privind contractarea unei finantari rambursabile interne 
in suma de 3.900.000 lei, pe termen de 20 de ani, pentru realizarea de 
investitii publice de interes local 



 Lucrarile sedintei sunt deschise de care d-na Dogarescu Daniela, 
secretarul municipiului, care anunta ca sedinta este legal constituita, fiind 
convocata in termen legal prin dispozitia domnului primar, apoi anunta 
cvorumul sedintei. 

D-na secretar: „Buna ziua domnilor consilieri. Din numarul total de 19 
membri ai Consiliului Local sunt prezenti 17 consilieri.” 

In continuare, d-na Dogarescu Daniela, secretarul municipiului 
adreseaza rugamintea d-lui Manzala Alexandru, presedintele de sedinta sa 
preia conducerea lucrarilor. 

Dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei: 
„Buna ziua si bine ne-am reintilnit. Supun votului dumneavoastra cele 

31 puncte de pe ordinea de zi, care a fost completata cu inca 1 proiect de 
hotarare suplimentar. 

Cine este pentru aprobarea ordinii de zi?” 
Cu unanimitate de voturi, domnii consilieri aproba ordinea de zi in forma 

suplimentata. 
Dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei da cuvantul d-lui 

primar care precizeaza ca noaptea trecuta imobilul situat in str. Domneasca 
nr.76 a luat foc. In imobil locuiau, cu chirie 28 de persoane, dintre care 5 
minori. Dl primar arata ca s-a facut tot posibilul sa se asigure chiriasilor alta 
locuinta, insa acestia au refuzat sa plece din acel imobil. Vremea nu permite sa 
se faca lucrari la acoperis. Casa este revendicata de fostii proprietari, iar 
devizul pagubelor este de 700 – 800 mil lei. S-a implicat si Directia pentru 
Protectia Copilului, dar nu vor sa dea copii. 

Domnia sa mai arata ca in regim de urgenta s-a hotarat sa li se dea 
masa la Cantina. Reprezentantii Primariei au fost acolo si cu Politia sa ii 
determine sa se mute in alta locuinta si nu au vrut. Stau acolo pe proprie 
raspundere. Angajatii de la Serviciul Urbanism au fost acolo si le-au inmanat o 
adresa prin care li se aducea la cunostinta ca a fost afectata structura de 
reziztenta a locuintei si nu mai pot locui acolo. Nu este prima data cand acesti 
chiriasi dau foc casei. Deocamdata nu se poate face mai mult pentru ei. 

Dl Tociu arata ca este de acord cu dl primar, stie ca cele 28 de persoane 
refuza sa paraseasca locunta, insa solicita SPAS sa acorde un ajutor de 
urgenta acestor oameni constand in paturi si imbracaminte groasa. Pentru 
copii sa se cumpere lucruri groase. 

D-na Popescu precizeaza ca a luat legatura cu directorul Liceului Agricol 
si acesta a spus ca sunt cateva paturi si pături bune in internatul liceului ce 
pot fi donate. 

Dl primar mentioneaza ca nu este de acord sa li se duca acolo paturi, 
avand in vedere ca este afectata structura de rezistenta a locuintei. Nu permite 
sa se asume o asemenea responsabilitate, intrucat li se pune viata in pericol. 

D-na Popescu arata ca s-a implicat si Crucea Rosie care le-a adus 
alimente. 

Dl primar sustine inca o data ca oamenii nu mai pot locui acolo. 
Dl Tociu solicita sa se dea haine groase si pături macar pentru copii.  
Dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei, propune inceperea 

discutarii proiectelor de pe ordinea de zi suplimentara si supune atentiei d-lor 
consilieri primul punct al acesteia, respectiv proiectul de hotarare privind 
contractarea unei finantari rambursabile interne in suma de 3.900.000 lei, pe 
termen de 20 de ani, pentru realizarea de investitii publice de interes local  

Dl primar precizeaza ca anul acesta bugetul alocat Municipiului este 
foarte mic, motiv pentru care nu se mai poate face cofinantarea proiectelor 
europene. Considera ca aceste proiecte au prioritate, motiv pentru care se face 
acest credit. Fara acesti bani se pierd toate proiectele aflate in derulare. 

Dl Tociu intreaba la ce unitate bancara se va face imprumutul. 



Dl primar precizeaza ca dupa aprobarea proiectului de hotarare se va 
face licitatie. 

Dl Tociu intreaba cu ce va fi garantat acest credit. 
Dl primar raspunde ca nu se depun garantii, proiectele sunt garantia. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi pentru. 
Dl primar retrage de pe ordinea de zi proiectele de hotarare nr.1,2,5,7 si 

11. 
In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 

supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Municipiului Rm. Sarat pe 
Sectiuni de Dezvoltare si Functionare. 

Dl Tociu precizeaza ca nu a putut lua parte de sedinta comisiei datorita 
conditiilor meteo. Intreaba daca in buget sunt prinse sumele pentru plata 
persoanelor cu handicap. 

Dl Fortu arata ca 50% din suma este din bugetul de stat, restul de 50% 
din suma este alocata din bugetul local. Pentru anul 2012 nu vor mai fi 
probleme. 

Dl primar precizeaza ca la fel ca in anii trecuti aceasta suma trebuia sa 
fie asigurata de la bugetul de stat. Dar ca sa nu se mai intample ca anul trecut 
ea a fost suplimentata cu sume din bugetul local. Spera ca pe parcurs sa se 
faca rectificari bugetare astfel incat sa nu fie nevoie sa se foloseasca suma din 
bugetul local  

Dl Tociu arata ca in conformitate cu raportul Curtii de Conturi trebuie 
recuperata o suma, motiv pentru care propune majorarea capitolului „Venituri” 
cu 30%. Roaga compartimentul executari silite sa inceapa procedurile pentru 
executarea marilor datornici. 

Dl primar precizeaza ca, inca o data dl Tociu demonstreaza ca nu 
cunoaste prevederile legale prin care se prevede ca in buget in anul in curs 
veniturile nu pot fi mai mari decat in anul precedent. 

Intra in sala dl. Florescu. 
Dl Tociu mentioneaza ca pe cale de consecinta debitele nu vor fi 

recuperate. 
Dl Manzala arata ca se incearca sa se recupereze, dar conform legii 

bugetului veniturile din anul in curs nu pot fi mai mari decat cele din anul 
precedent. 

Dl. primar mentioneaza ca s-a inceput executarea silita pentru 
majoritatea societatilor comerciale. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Primariei Municipiului Rm. 
Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Dl Tociu intreaba unde se gasesc investitiile in curs si investitiile 
propuse. 

Dl primar arata ca nu sunt capitole care sa le prevada. Bugetul se refera 
in totalitate la cheltuielile din anul 2012. 

Dl Tociu precizeaza ca Legea nr.263/2006 prevede ca si contul de 
executie bugetara trebuie supus dezbaterii publice, la fel ca si bugetul. 

Dl Fortu mentioneaza ca, contul de executie bugetara este o executie ce 
se realizeaza in timp. El urmeza sa fie dus la finante pentru avizare si apoi 
supus spre aprobare Consiliului local. 



Dl. Tociu arata ca toate administratiile publice au supus dezbaterii 
publice contul de executie bugetara. 

Dl Fortu precizeaza ca el va fi supus aprobarii Consiliului Local pana la 
data de 1 mai. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Serviciului Public Comunitar 
de Evidenta a Persoanelor Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi pentru si 1 abtinere 
(dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Spitalului Municipal Rm. 
Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi pentru si 1 abtinere 
(dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Spitalului Municipal 
Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 16 voturi pentru si 1 abtinere 
(dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Politiei Locale Rm. Sarat pe 
Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Serviciul Public de Asistenta 
Sociala Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Serviciului Public de 
Asistenta Sociala Rm. Sarat. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 17 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Bibliotecii Municipale Rm. 
Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 



In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Bibliotecii 
Municipale Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 2 abtineri (dl. 
Pascalin, dl. Tociu) si 2 voturi impotriva (. dl.Florescu si d-na Coman). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Casei de Cultura « Florica 
Cristoforeanu » Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Casei Municipale de 
Cultura “Florica Cristoforeanu” Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al SC ACVATERM SA Rm. Sarat 
pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale SC ACVATERM SA 
Rm. Sarat 

Dl Manzala atrage atentia supra faptului ca in raportul de specialitate 
exista o greseala, respectiv se desfiinteaza functia de director economic si nu de 
contabil sef. 

Dl Tociu precizeaza ca in nota justificativa dl Ciobota semneaza in 
numele Consiliului de Administratie. Cum au votat ceilalti membri. Mai 
intreaba care a fost ratiunea pentru care a fost desfiintat postul de director 
economic, atata timp cat aceasta activitate urmeaza sa fie facuta de o firma 
privata. De asemenea solicita lamuriri daca prin desfiintarea acestui post 
costurile vor fi mai mici. 

Dl Manzala arata ca nota justificativa a fost semnata de dl. Ciobota in 
calitate de presedinte al Consiliului de Administratie. 

Dl primar mentioneaza ca dl. Ciobota, in calitate de presedinte al 
Consiliului de Administratie nu putea sa-si permita sa semneze nota 
justificativa daca votul in Consiliul ar fi fost negativ. Roaga directorul sa dea 
lamuririle necesare referitoare la numarul de angajati si la costurile pe care le 
implica plata unei firme particulare comparativ cu salariul directorului 
economic. 

Dl Ciobota arata ca in cadrul Consiliului de Administratie votul a fost 
urmatorul 2 voturi pentru si 1 vot impotriva privind desfiintarea functiei de 
director economic. Mai rata ca in prezent salariul directorului economic este de 
4470 lei/luna, iar firma de contabilitate va fi platita cu 300 lei/luna. 

Dl Florescu precizeaza ca a constat ca directorul societatii a inceput sa 
faca economii. Domnia sa arata ca daca este asa de laudabil sa spuna si ce 



salariu are dumnealui si daca la venirea in unitate a avut in vedere diminuarea 
acestui salariu si eliminarea sporurilor. 

Dl Manzala mentioneaza ca aceste discutii nu fac obiectul proiectului de 
hotarare. 

Dl Florescu insista ca directorul sa raspunda 
Dl Manzala precizeaza ca salariul este confidential. 
Dl Tociu sustine ca, in calitate de actionar majoritar Consiliul Local are 

dreptul sa intrebe directorul despre salariu. 
Dl Manzala arata ca societatea a inregistrat profit inca din luna 

septembrie. 
Dl Ciobota precizeaza ca economiile au inceput de cand domnia sa a 

preluat societatea. Fondul de salarii a fost redus, iar in ceea ce priveste salariul 
domniei sale arata ca este legal, se incadreaza sub salariul viceprimarului.   

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 voturi 
impotriva (dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Administratiei Domeniului 
Public Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Administratiei 
Domeniului Public Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Clubului Sportiv Municipal 
Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Clubului Sportiv 
Municipal Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Muzeului Municipal Rm. 
Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Muzeului Municipal 
Rm. Sarat 



Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru, 3 abtineri (dl. 
Pascalin, dl.Florescu si d-na Coman) si 1 vot impotriva (dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al Institutiei de Interes Public 
« Piete, Targuri si Oboare » Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale Institutiei de Interes 
Public Piete, Targuri si Oboare Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 al SC Transport Urban de 
Calatori SA Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si Functionare 

Dl Radu arata ca nu se regasesc decat veniturile proprii. 
Dl primar precizeaza ca toate sunt venitui proprii. 
Dl Tociu intreaba directorul cum sta cu realizarea Autogarii. 
Dl Manzala precizeaza ca intrebarea nu are legatura cu proiectul de 

hotarare. 
Dl Tociu roaga presedintele de sedinta sa nu se substituie directorului 

SC TUC SA. 
Dl viceprimar precizeaza ca autogara a fost amenajata. 
Dl Manzala arata ca proiectul de hotarare priveste venituri si cheltuielile 

pentru anul 2012. Autogara a fost realizata in anul 2011. 
Dl Florescu atrage atentia presedintelui de sedinta sa nu uite ca plenul 

sedintelor Consiliului Local reprezinta locul unde se dezbat problemele 
comunitatii, pentru care au fost investiti. Solicita ca directorul sa fie lasat sa 
raspunda la intrebarile consilierilor. Este sedinta publica si se discuta 
activitatea institutiilor ale caror bugete se aproba. Sunt intrebari puse 
directorilor despre activitatea lor in aceste institutii. 

Dl Manzala precizeaza ca accepta orice intrebare care vizeaza proiectul 
de hotarare discutat. 

Dl Dinu arat ca Autogara a fost finalizata, iar anul acesta intentioneaza 
sa construiasca o hala pentru reparatia autobuzelor si o statie ITP. 

Dl Florescu intreaba daca sunt bani pentru utilaje, service, mentenanta 
si autorizari. 

Dl Dinu precizeaza ca deocamdata doar isi propune sa faca aceste 
lucruri. Ramane de vazut daca se gasesc resurse. 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
organigramei si a statului de functii pentru anul 2012  ale SC Transport Urban 
de Calatori SA Rm. Sarat 

Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 
supus votului domnilor consilieri si adoptat cu 13 voturi pentru si 4 abtineri 
(dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si dl.Tociu). 



In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind aprobarea 
bugetului de venituri si cheltuieli pe anul 2012 pentru unitatile de invatamant 
preuniversitar de stat din Municipiul Rm. Sarat pe Sectiuni de Dezvoltare si 
Functionare 

Dl Manzala propune ca la Liceul Economic sa fie suplimentata suma la 
cheltuieli materiale cu 30.000 lei de la Liceul Vlahuta, pentru a face reparatii la 
curte si gard. 

Dl Ambrinoc intreaba daca sumele prevazute la cheltuielile de personal 
acopera plata salariilor profesorilor pentru intregul an. 

Dl primar raspunde ca acopera plata salariilor integral. 
Dl Ambrinoc precizeaza ca nu este de acord cu transferul sumei de 

30.000 lei de la Liceul Vlahuta pentru ca si acolo este nevoie de investitii 
Dl primar arata ca s-a incercat alocarea de sume pentru toate institutiile 

de invatamant astfel incat sa poata fi rezolvate problemele privind reparatiile 
curente, utilitati, achizitionare de bunuri. 

In situatia in care la aceste unitati nu sunt suficiente fonduri, se pot face 
rectificari. In caz de necesitate se va lua de la o scoala si se va da la alta. 

Dl Florescu precizeaza ca la Liceul Economic s-au tot facut investitii. La 
Liceul Vlahuta, care este un liceu de teaditie s-ar putea sa nu se poata face 
investitii majore, deoarece sumele ar fi insuficiente. Suma de care beneficiaza 
Liceul Stefan este apropiata de cea repartizata Liceului Vlahuta. 

Dl primar arata ca la scoli nu vor fi probleme anul acesta. 
Dl Florescu intreaba daca scolile primesc sumele de care au nevoie 

avand in vedere ca acum vor prelua si clasa 0. 
Dl primar precizeaza ca sunt bani suficienti. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri, cu amendamentul d-lui Manzala si adoptat 
cu 17 voturi pentru. 

In continuare, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei 
supune discutiei domnilor consilieri proiectul de hotarare privind acordul 
Consiliului Local al Municipiului Rm. Sarat in calitate de actionar unic al SC 
ACVATERM SA Rm. Sarat cu privire la efectuarea unui schimb de imobile intre 
SC ACVATERM SA Rm. Sarat si SC COMPANIA DE APA SA Buzau 

Dl Manzala precizeaza ca daca nu se va aproba acest proiect de hotarare 
societatea va intra in insolventa. Datoriile societatii provin cel mai mult din 
neplata datoriilor de catre cetateni. Daca nu se aproba acest proiect de 
hotatrare inseamna ca 34 de oameni isi pierd locul de munca, pierderea 
proprietatilor si Consiliul Local trebuie sa achite datoria societatii de 11 md lei. 

Propune ca in proiectul de hotarare sa fie introdus un nou articol cu 
urmatorul cuprins: ”Intreaga suma va fi folosita pentru achitarea datoriilor 
societatii la zi” 

Dl primar arata ca a analizat cererea Companiei de Apa mai mult de 2 
luni. Cele mai multe datorii acumulate sunt cele provenite de la populatie, pe 
care nu se poate pune presiune. Activitatea ACVATERM – ului nu poate acoperi 
penalitatile datorate. In cazul in care Consiliul Local nu aproba acest proiect de 
hotarare, ANAF-ul va demara procedura de vanzare a activului societatii. 
Pentru oras si pentru cetateni este bine sa se faca acest chimb. 

Dl Florescu precizeaza ca explicatiile sunt tardive. Au fost nenumarate 
discutii in care consilierii PDL s-au impotrivit contractarii creditelor de catre 
societate. Consiliul Local trebuia anuntat din timp, poate se gaseau si alte 
solutii. Intreaba ce se intampla cu liniile de credit. Mai arata ca s-a dat vina pe 
managementul defectuos al unitatii, dar nimeni pana acum nu a sesizat acest 
management defectuos. Este modul extremis de a lua hotarari pentru a salva 
34 de angajati. Aceasta solutie se adopta intr-o sitatie extrema.Propune ca 



imobilul sa fie vandut si nu schimbat. Compania de Apa a cumparat acest 
imobil si a constat ca este o ruina. Activitatea societatii nu va merge mai 
departe. Se da o cladire buna pentru o ruina. Trebuia facuta licitatie si nu era 
nicio problema. Dl Tescaru a promis ca va ajuta ACVATERM pentru 
recuperarea datoriilor. Sa se gaseasca o alta solutie. 

Dl primar arata ca acesta datorie vine din urma cu 7-8 ani. De atunci se 
platesc aceste penalitati. O parte din vina apartine si fostului manager, dl 
Ionescu care de fiecare data sustinea ca societatea nu are probleme. In 
momentul in care a venit actualul director, acesta a prezentat de fapt situatia 
reala. Compania de Apa va incepe lucrarile de canalizare cand se va incalzi. 
Cladirile nu pot fi vandute deoarece sunt gajate. Societatea a primit doar o 
singura oferta de schim. Nu se poate vinde constructia deoarece este gajata. Nu 
exista alta cale de a salva societatea. 

Dl Florescu precizeaza ca dl Tescaru a promis ca toate lucrarile de 
mentenanata si canalizare in Rm. Sarat vor fi facute de SC ACVATERM SA. 

Dl viceprimar arata ca aceste discutii sunt inutile, situatia actuala in 
care se afla ACVATERM-ul se datoreaza faptului ca pana acum la Rm. Sarat   
s-a facut protectie sociala, nu datorita managementului defectuos. Aceasta 
tranzactie este legala si asta este tot ce intereseaza. 

Dl Tociu mentioneaza ca s-a dat posibilitate ACVATERM-ului sa faca 
credite de consum, care ar fi trebuit sa acopere datoriile societatii. Compania 
de Apa ar trebui sa cumpere acest sediu, iar pentru ACVATERM ar trebui sa se 
cumpere o alta cladire pentru o suma mai mica. Oricum nu mai au ce vinde, 
atata timp cat s-a initiat procedura de lichidare a societatii. 

Dl primar precizeaza ca societatea nu poate vinde. Cladirea nu mai este a 
ACVATERM-ului de 10-12 ani pentru ca a fost pana acum gajata. Acest schimb 
este singura oferta de salvare a socieatii. 

Dl Florescu crede ca si acum tot asistenta sociala se face daca se 
incearca mentinerea societatii doar pentru ca acolo sunt 34 de salariati. 
Oricum datoriile tot vor trebui sa fie recuperate de la populatie. 

Dl primar arata ca s-a luat in calcul achitarea datoriilor, s-au analizat 
toate problemele existente. 

Dl Florescu considera ca acum nu se mai pot face propuneri. 
Dl Tociu precizeaza ca, Compania de Apa trebuie sa plateasca pretul 

integral pentru aceasta constructie. 
Nemaifiind exprimate alte puncte de vedere, proiectul de hotarare este 

supus votului domnilor consilieri, cu amendamentul d-lui Manzala si adoptat 
cu 13 voturi pentru si 4 abtineri (dl. Pascalin, dl.Florescu, d-na Coman si 
dl.Tociu). 

In incheiere, dl consilier Minzala Alexandru, presedintele sedintei, 
declara inchise lucrarile sedintei, multumind tuturor pentru colaborare. 

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces – verbal, in 2 (doua) 
exemplare, spre cele legale. 

 
   Presedintele sedintei,   
  Ing. Minzala Alexandru                                      Secretarul  

                                                                            Municipiului Rm. Sarat                               
                                                                             Jr. Dogarescu Daniela 
 
 


